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AFA Escola Pare Poveda 
 
ACTA DE L’ASSEMBLEA GENERAL 
 
Identificació de la sessió 
Número: 2/2018-2019 
Caràcter: ordinari 
Data: 5 de juny de 2019 
Horari: de 19:20 a 22:25 
Lloc: aula d’informàtica de l'Escola Pare Poveda 
 
Hi assisteixen (19) 
Milagros Calvo, Sandra Puig, Àngels Sancho, Jeaneth López, Mireia Planelles, Paola 
Bevilacqua, ElodieCiron, Gemma González, Aurora Manzanares, Ani Palacios, Isabel 
Pueyo, Núria Ferrer, Lucía Martínez, Belén Iracheta, Beatriz Diéguez, Vanessa Jiménez, 
Rosalía Quiroga, Pilar Vergara, Jorge González.  
 
 
Ordre del dia 

1. Lectura i aprovació de l’acta anterior  
2. Modificació del compte bancari de l’AFA 
3. Valoracions del Bricopoveda i la Festa de benvinguda 
4. Inversions realitzades 
5. Socialització de llibres 
6. Servei del menjador 
7. Colònies 2019 
8. Casal d’estiu 
9. Extraescolars 
10. Jornada compactada a partir de l’11 de juny 
11. Dossier informatiu de l’AFA per a les famílies de nova incorporació 
12. Nou equip de Direcció 
13. Torn obert de paraules 

 
 

1. Lectura i aprovació de l’acta anterior  
 
Es procedeix a repassar els punts acordats a l’assemblea anterior, del 23 de novembre 
del 2018, i l’acta s’aprova per unanimitat. 
 

 
2. Modificació del compte bancari de l’AFA 

 
El mes d’abril vam tenir problemes amb el compte bancari: per desconeixement, al 
canviar la Junta no es van canviar els titulars del compte i el banc el va acabar 
bloquejant. L’entitat va dir que calia fer el canvi de titulars, així com un poder notarial 
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que desvinculi Pili i Lucía de responsabilitat en cas que el compte quedi al descobert.  
És per aquest motiu que es va convocar una assemblea extraordinària al mes de maig. 
Ara ja es factura amb normalitat, tot i que el problema encara no està resolt, ja que 
està pendent de fer-se el poder notarial, el qual s’espera tenir enllestit abans de 
vacances d’estiu. La sort és que l’AFA compta amb un bon coixí econòmic, donat que 
l’entitat bancària bloqueja els ingressos 56 dies... 
 
  
3. Valoracions del Bricopoveda i la Festa de benvinguda 
 
 Bricopoveda: 

L’AFA vol agrair públicament la participació de les (poques) famílies que hi van 
col·laborar. Han quedat moltes coses per fer i que, a més, es poden deteriorar, de 
manera que es planteja convocar una altra jornada al juny. Es constata una vegada 
més que costa molt involucrar les famílies. 
S’aprova fer una crida per divendres 14 de juny a les 17:00. L’objectiu és acabar el que 
ja es va començar, concretament: 
- pintar el que va quedar pendent 
- envernissar el que es va pintar 
- donar una segona capa de pintura 
- acabar la caseta 
- pintar la porta de la cuina 
 
El curs vinent, amb el nou equip directiu, es presentaran propostes per decorar 
l’escola, i es tindran en compte les propostes dels nens. 
 
 Festa de benvinguda: 

Mireia es lamenta de la baixa participació de les famílies, tal com succeeix també a les 
crides del Bricopoveda. Núria proposa que de cara al curs vinent les delegades de curs 
facin també de dinamitzadores i no només de meres transmissores de missatges. 
Pili comenta que un dels objectius de l’AFA és revifar el centre i implicar més les 
famílies, sempre en col·laboració amb l’equip directiu nou. 
Belén suggereix que, de 18:00 a 21:30, mentre s’instal·len els focus, s’hauria 
d’organitzar alguna activitat per omplir la pista, o bé avançar el patinatge. 
 
 
4. Inversions realitzades 
 
Lucía comenta que aquest curs les inversions han estat força reduïdes, en concret les 
festes, les xerrades, la pintura del Bricopoveda, la socialització dels llibres, una taula de 
ping-pong i un microones nou per a la cuina. Aquestes inversions s’han pogut realitzar 
gràcies al “coixí” amb què compta l’AFA. Lucía recorda que el curs vinent se’n van del 
centre 50 nens i només entraran 25... A més, hi ha moltes famílies moroses (hi ha un 
deute d’uns 5.000 €), amb beques... 
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5. Socialització de llibres 
 
Isabel fa una crida a les famílies per revisar els llibres, ja que els cursos anteriors hi va 
haver molt pocs voluntaris. S’han enviat els llibres a les famílies mitjançant els fills per 
tal que els revisin. De P3 a 2n de primària no es socialitzen els llibres, però a partir de 
3r sí. Aquest curs només es renovaran els llibres d’Anglès, però caldrà revisar els llibres 
de la resta de matèries. 
Per aquest motiu, es fa una triple crida: 
 Dimecres 26 de juny: 4 voluntaris per revisar i folrar. Només s’hi ofereix  

Milagros, de manera que es farà una convocatòria a les famílies. 
 Primera setmana de juliol (data per concretar): 4/6 voluntaris, amb l’objectiu 

de preparar els lots de P3 a 2n. 
 Primera setmana de juliol (data per concretar): 4/6 voluntaris, amb l’objectiu 

de preparar els lots de 3r a 6è. 
 
De cara al curs vinent, es planteja canviar la dinàmica, ja que no està clar que hagi de 
ser l’AFA qui hagi d’assumir la revisió dels llibres i la preparació dels lots... Tothom 
coincideix que les famílies hi haurien de participar. 
D’altra banda, es planteja també buscar una alternativa més ecològica a les bosses de 
plàstic per als lots de llibres. 
Finalment, els llibres d’Anglès de cursos anteriors s’haurien de llençar. Es farà una crida 
per ajudar a portar-los al contenidor blau. 
 
 
6. Servei del menjador 
 
El preu del dinar quedarà igual de cara al curs següent. El preu d’acollida s’actualitzarà 
uns cèntims. D’altra banda, es comenta que amb la jornada compactada Alcoes es va 
veure una mica superada el curs passat pel que fa a la recollida dels nens, de manera 
que aquest any l’Eva farà de suport. 
 
 
7. Colònies 2019 
 
Els 85 nens inscrits marxen dimecres 26 i tornen divendres 28 de juny. Sandra comenta 
que ja s’ha reservat una casa molt bona a Eix Estels pel juny del curs vinent. Es planteja 
fer del 25 al 27 de juny (dissabte!). 
D’altra banda, es proposarà a l’equip directiu nou que hi vagin les mestres. 
 
 
8. Casal d’estiu 
 
Ja s’han tancat algunes setmanes. De cara al proper curs, es proposa avisar a les 
famílies quan una setmana estigui a punt de tancar per tal que ningú no es quedi fora. 
També es proposa simplificar el tràmit d’inscripció, així com concretar amb antelació 
les activitats de les colònies. 
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9. Extraescolars 
 
S’ha preparat un full informatiu amb les activitats extraescolars del curs vinent, que es 
lliurarà demà als nens. Es recorda que les famílies interessades no s’han d’adormir, ja 
que si bé es donarà prioritat als nens de l’escola, també hi podran participar els del 
Segarra. Podrà fer-se la inscripció online la setmana que ve. 
El full informatiu inclou algunes novetats, com un mapeig per veure les coincidències 
d’activitats, una taula molt visual amb preus i ubicacions, i una altra amb l’oferta de les 
activitats per cursos. Es un full molt visual i clar. 
Una altra novetat és que s’ofereix dibuix artístic, i que el Segarra oferirà vòlei en 
detriment del bàsquet de les mamàs. En aquest sentit, hi ha la impressió que el 
Segarra està mostrant un nivell d’implicació amb el Pare Poveda cada vegada menor. 
Així mateix, es comenta que Jèssica, de judo, marxa i es contracta una empresa que es 
farà càrrec d’aquesta activitat. 
Finalment, les activitats extraescolars s’aproven. 
 
 
10. Jornada compactada a partir de l’11 de juny 
 
L’horari dels nens no es veurà afectat, doncs continuarà sent de 9 a 16:30. Hi haurà, 
però, dues aturades per esmorzar i descansar, concretament a les 10:45 i a les 12:45, i 
l’inici del servei de menjador serà a les 14:00. Eva donarà suport per obrir i tancar la 
porta. D’altra banda, les portes s’obriran a les 16:15 fins les 16:30, i els nens que 
marxin sols no sortiran fins les 16:30. 
Gemma comenta que els petits els senten a les 16:15 a ple sol: Pili ho comentarà a 
l’equip directiu. 
Sandra recorda que al Consell escolar es votarà quina jornada es vol per al curs vinent. 
S’obre un debat i Pilar proposa mantenir la jornada d’aquest curs, proposta que 
s’aprova. 
 
 
11. Dossier informatiu de l’AFA per a les famílies de nova incorporació 
 
Es presenta un completíssim full que conté informació abreviada de tots els serveis 
que ofereix l’AFA. Està en català i castellà, tot i que de cara al curs vinent es contempla 
fer-lo en d’altres idiomes. Es lliurarà acompanyat dels fulls d’inscripció. El full 
informatiu s’aprova. 
 
 
12. Nou equip de Direcció 
 
El nou equip de direcció estarà integrat per Rosa Bonet, mestra aquest curs de 3r, i una 
cap d’estudis i una secretària externes. Es veu que el procés de selecció del nou equip 
no va ser fàcil i va evidenciar la desunió del claustre. 
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Pilar insisteix a aprofitar la il·lusió i l’empenta amb què entra Rosa per plantejar al nou 
equip propostes encaminades a revifar el centre i promocionar-lo. 
 
 
13. Torn obert de paraules 
 
 Gemma proposa muntar un “mercadillo” amb roba de l’escola que va quedant 

petita. Es proposa muntar-lo a la festa de benvinguda i demanar un donatiu. 
 Les enquestes de satisfacció es retiraran el dia 11 de juny. 
 Mireia manifesta el seu descontent amb la gestió del temps lliure durant el 

dinar i les estones lliures. Afirma que ha empitjorat molt durant aquest curs, 
tant per part d’Alcoes com de l’escola. En aquest sentit, comenta que els nens 
s’avorreixen, es frenen iniciatives dels propis nens i no hi ha una gestió correcta 
del temps lliure, la qual cosa genera conflictes. A més, comenta que el control 
del pati també és millorable, i per tot això reclama la necessitat que els nens 
gaudeixin d’un temps lliure de qualitat. 
La Comissió de menjador recorda que és molt important que les queixes que hi 
hagi es presentin per escrit (només se’n té constància de quatre...) de tal 
manera que puguin presentar-les com a proves del malestar existent a Alcoes: 
si no hi ha un suport escrit, el marge de maniobra de la Junta és molt limitat. 

 
 
El secretari fa constar que la reunió acaba a les 22:25. 
 
El secretari, 

Jorge González 

 

Vist i plau, 

La presidenta 

Pilar Vergara 

 

 
 
Acords 

1. S’aprovaper unanimitat l’acta de l’assemblea anterior. 
2. S’aprova convocar una nova jornada de Bricopovedadivendres 14 de juny a les 

17:00 per acabar les actuacions començades a l’anterior jornada. 
3. S’aprova fer una triple crida per revisar els llibres, folrar-los i preparar els lots. 

La primera serà dimecres 26 de juny (les altres dues seran la primera setmana 
de juliol, sense concretar el dia). 

4. S’aproven les activitats extraescolars del curs vinent. 
5. S’aprova mantenir la jornada compactada per al juny del proper curs. 
6. S’aprova el full informatiu de l’AFA per a les famílies de nova incorporació. 


